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P: EndmataxI i eMo-
nidpal l'alcalde es va ofe-
rir per fer-ne un debat pú-
blic sobre rAutonomia 
Municipal, acceptaria 
vostè aquest oferiment? 

A.C:I tant que sí, quan 
i on vulgui; tots deso junta-
ment amb d'altres gnips 
;nunicipals. Accepto el 
iebat püblic sobre l'Auto-
nomia Municipal. 

Accepto eldebat públic 
sobre l'Autonomia dels 
Ajuntaments. 

P.: Senyor Collado, 
moltes vegades en públic 
0 en privat vostè ha fet: 
esment que a Mollet s'està 
fent una política "d'apa-
rador", per part de l'A-
juntament. Què és una po-
b'tica d'aparador? 

A.C.: Crec que es fa 
una política d'aparador i 
d'improvitzaciò. Fent re-
ferència a l'últim ple, hi han 
mostres clares d'aquest ti-
pus de política, airi doncs 
aprovar solicitar a la Gene-
riitat la construcció d'un 
pont que uneijd el terme de 
Mollet pel polígon indus-
trial de Can Prat amb el 
terme municipal de Marto-
relles és una mostra d'això. 
Va ser el mateix dia que els 
veïns de Can Pantiquet 
vàren interròmper el Ple. 

A més d'altres coses els 
hi digueren els veïns que 

l'Ajuntament en aquell ple 
ja havia demanat un pont 
nou que milloraria el tràn-
sit. No sap l'Ajuntament 
que l'Agrupació d'Indus-
trials del Besòs ja va de-
manar aquest pont a la 
Generalitat fa exactament 
un any, el 24 d'octubre de 
1989?, just nou mesos des-
près que s'inaugués la va-
riant de la N-15 2. Per quina 
raó no va recolzar aquesta 
iniciativa? Perquè hi ha tant 
mala comunicació-relació 
amb els empresaris? Per-
què aqu^ t a iniciativa de 
l'Ajuntament porta un 
any de retard respecte a la 
privada? 

Nosaltres recolzàrem 
d'inmediattot tipus d'ini-
ciatives privades com 
aquesta, sigui d'empresa-
ris, de botiguers o del veï-
natge en general. I també 
informarem als \&ns de 
la veritat. Per exemple: 
aquest pont no podià enge-
gar-se a construir abans del 
93 i quan es faci augmenta-
rà el trànsit de Can Panti-
quet. 

P.: ParU d d Besòs, què 
hi pensa? 

A.C.1 En aquest respec-
te vull manifestar la satis-
facció produida aquest es-
tiu passat en el barri de 
Lourdes, j a que les aigües 
brutes ja han baixat cana-
litzades per una clavegue-
ra que va construir la Jun-
ta d'Aigües i no s'ha sentit 
pudors per la Riera. És un 
fruit del Fià de Saneja-

saltres serem en aquestes 
reunions, volem participar 
en aquestes reunions, vo-
lem participar en aquest 
projecte. 

Alfons Collado, treballant per Mollet 

ment deCatalunya, viscut 
en aquest cas a Mollet. El 
riu Besòs és un riu que Bai-
xa amb molt cabdal d'aigua 
i per això serà un riu amb 
moltes dificultats per recu-
perar-lo. 

Vull manifestar que la 
contaminació del riu Besés 
no s'elimina dient un dia i 
un altre a l'opinió pública 
que el riu està brut, ama-
gant maliciosament les ac-
tuacions que fan les institu-
cions, emparant-se en que 
les obres encara no s'han 
acabat i per tant encara no 
produeixen resultats. 

La contaminació del riu 
Besòs s'elimina fent depu-
radores i els inevitables 
col·lectors que transporten 
les aigües brutes. 

Estic disposat a mante-
nir públicament amb qual-
sevol força política de 
Mollet un debat, analitzant 
les actuacions que es fan a 
la nostra comarca, si bé falta 
molt per arribar a la fi, el 
camíendegatés també molt 
i en bona direcció. 

les institucions. P.: Parlant de Gallecs, 
què opineu del projecte 
d'establir-se la Maquinis-
ta en aquests terrenys? 

A.C.: Tots coneixem 
con està quedant la conegu-
da zona Sud de Gallecs, és a 
dir, el que veritablement és 
l'eixample de Mollet pel 
barri de Plana Lledó, fins 
ara l'Autopista A-7. Ningú 
es podia imaginar l'any 
1979. L1NCAS0L i l'Ajun-
tament han anat arribant a 
diferents acords, convenis i 
es construeix bé quedarà 
bonic, com per viure i estar-
hi bé. 

Taimiateix cal arribar a 
acords per Gallecs, però 
acords que estudiin global-
ment la zona. Evidentment 
com en tot acord Mollet 
hauria de cedir en alguns 
aspectes per tal d'aconse-
guir d'altres fites. Per tant 
creiem que aprovar com va 
fer el nostre Ajuntament una 
proposta d'estudi de parc 
amb un redactat com el del 
punt sis d'aquest acord és 
pura demagògia. El que hem 
de fer es pariar, parlar amb 
11ncasol,el municipis veïns 
per arribar conjuntament a 
un projecte que tingui en 
compte TOT l'entorn. No-

Pel que fa a un acord 
sobre Gallecs, Mollet hau-
rà de cedir en alguns as-
pectes per tal d'aconseguir 
d'altres fites. 

P.: En què treballa eí 
seu equip de Convei^èn-
cia? , 

A.C.: Estem treballant 
per conèixer els veritables 
problemes que viu la gent 
del carrer i com es poden 
solucionar o millorar. Estic 
fent l'equip de regidors que 
com alternativa a l'actual 
oferirem al poble de Mo-
llet. Puc dir que avui com-
tem amb la força política 
més organitzada i més forta 
que existeix a Mollet. Tan 
sols vull recordaria movi-
lització de la nostra gent 
per celebrar els 10 anys de 
govern de CiU a la Gene-
ralitat 0 Tacte del passat 
11 de setembre. 

P.: Què demanaria als 
ciutadans de Mollet? 

A.C.: Demano esforç a 
tots els ciutadans de Mollet 
per fer una ciutat més boni-
ca, més neta, més amable..., 
estimant a les persones veï-
nes com amics, ajudant-se; 
perquè tothom conegui cada 
dia més i millor el nostre 
pafe, Catalunya... Això ma-
teix els hi ho demanaré si 
algun dia sóc alcalde de Mo-
Uet. 

El riu Besòs té moltes 
dificultats per recuperar-lo. 
La contaminació del riu Be-
sòs no s'eliminarà dient un 
dia i un altre que el riu és 
brut amagant maliciosa-
ment les actuacions que fan 
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